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1. Graduates Attributes 

The graduate of the Architectural Engineering. Program must be able to: 

1. Master a wide spectrum of engineering knowledge and specialized skills and can apply 

acquired knowledge using theories and abstract thinking in real life situations. 

2. Apply analytic critical and systemic thinking to identify, diagnose and solve engineering 

problems with a wide range of complexity and variation. 

3. Behave professionally and adhere to engineering ethics and standards. 

4. Work in and lead a heterogeneous team of professionals from different engineering 

specialties and assume responsibility for own and team performance. 

5. Recognize his/her role in promoting the engineering field and contribute in the 

development of the profession and the community. 

6. Value the importance of the environment, both physical and natural, and work to 

promote sustainability principles. 

7. Use techniques, skills and modern engineering tools necessary for engineering practice. 

8. Assume full responsibility for own learning and self-development, engage in lifelong 

learning and demonstrate the capacity to engage in post- graduate and research studies. 

9. Communicate effectively using different modes, tools and languages with various 

audiences; to deal with academic/professional challenges in a critical and creative 

manner. 

10. Demonstrate leadership qualities, business administration and entrepreneurial skills 

11. Knowing the laws, legislations and requirements in the field of architecture and 

urbanism and how to apply them to meet local needs and global developments. 

12. The ability to combine outstanding creative and innovative design with technological 

development to improve the quality of the built environment and meet social, 

technological, and environmental challenges. 

13. Solve architectural problems with a wide range of complexity and variation throughout 

applying analytic critical and systemic thinking. 

14. Demonstrate understanding of cultural, historical and established architectural theories, 

philosophies and context. 
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 مواصفات الخريج:

 انًكتسبت انًؼزفت تطبُك وًَكٍ انًتخظظت وانًهبراث انهُذسُت انًؼزفت يٍ واسؼت يجًىػت إتمبٌ -1

 .انحمُمُت انحُبة يىالف فٍ انًجزد وانتفكُز انُظزَبث ببستخذاو

 يجًىػت يغ انهُذسُت انًشكلاث وحم وتشخُض نتحذَذ وانُظبيٍ انُمذٌ انتحهُهٍ انتفكُز طبُكت -2

 .وانتُىع انتؼمُذ يٍ واسؼت

 .انهُذست ويؼبَُز بأخلالُبث والانتشاو بًهُُت انتظزف -3

 ػٍ انًسؤونُت وتحًم انهُذسُت انتخظظبث يختهف يٍ انًهٍُُُ يٍ يتجبَس غُز فزَك ولُبدة انؼًم -4

 .وانفزَك انخبص الأداء

 .وانًجتًغ انًهُت تطىَز فٍ وانًسبهًت انهُذسٍ ببنًجبل انُهىع فٍ دورِ ػهً نتؼزفا -5

 .الاستذايت يببدئ تؼشَش ػهً وانؼًم ، سىاء حذ ػهً وانطبُؼُت انًبدَت ، انبُئت أهًُت مذَزت -6

 .انهُذست نًًبرست انلاسيت انحذَثت انهُذسُت والأدواث وانًهبراث انتمُُبث استخذاو -7

 وإظهبر انحُبة يذي انتؼهى فٍ وانًشبركت ، انذاث وتطىَز انذاتٍ انتؼهى ػٍ انكبيهت انًسؤونُت تحًم -8

 .وانبحثُت انؼهُب انذراسبث فٍ انًشبركت ػهً انمذرة

 يغ نهتؼبيم .انجًبهُز يختهف يغ وانهغبث والأدواث الأسبنُب يختهف ببستخذاو انفؼبل نتىاطما -9

 .وإبذاػُت َمذَت بطزَمت انًهُُت  /الأكبدًَُت انتحذَبث

 انًشبرَغ تُظُى ويهبراث الأػًبل وإدارة انمُبدَت انظفبث إظهبر -11

 نتهبُت تطبُمهب وكُفُت وانؼًزاٌ انؼًبرة يجبل فٍ وانًتطهببث وانتشزَؼبث انمىاٍَُ يؼزفت -11

 .انؼبنًُت وانتطىراث انًحهُت الاحتُبجبث

 انًبُُت انبُئت جىدة نتحسٍُ انتكُىنىجٍ وانتطىر انًتًُش الإبذاػٍ انتظًُى بٍُ انجًغ ػهً انمذرة -12

 .وانبُئُت وانتكُىنىجُت الاجتًبػُت انتحذَبث ويىاجهت

َطبق واسغ يٍ انتؼمُذ وانتُىع يٍ خلال تطبُك انتفكُز انتحهُهٍ  ػهًحم انًشكلاث انًؼًبرَت  -13

  .انُمذٌ وانًُهجٍ

 .إظهبر فهى انُظزَبث وانفهسفبث وانسُبق انًؼًبرٌ انثمبفٍ وانتبرَخٍ وانزاسخ -14


